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Czy warto wziąć kredyt na studia medyczne? Pierwsze 
Śniadanie w TOK-u: rozmowa z Klaudiuszem Komorem 

TOK FM: - Nie jest to rozwiązanie, które na pewno uratuje naszą ochronę zdrowia. Nie można
powiedzieć, żeby to był zły pomysł, bo są pojedyncze przypadki, może pewna część osób dzięki
temu rzeczywiście pójdzie na studia medyczne. Ale tak naprawdę problem w naszej ochronie
zdrowia leży gdzie indziej. To, że mamy niedobór lekarzy to wiemy od dawna i my, w samorządzie
od dawna to powtarzamy, natomiast rozwiązanie tego powinno być systemowe. Przede wszystkim
trzeba sprawić, żeby lekarze nie uciekali z tego systemu. A w tej chwili można powiedzieć, że
głównie organizacja pracy w służbie zdrowia, szczególnie w służbie zdrowia publicznej, powoduje,
że lekarze stamtąd uciekają - Klaudiusz Komor, wiceprezes Naczelnej Rady Lekarskiej.
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